
  

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 



  

JUBILANTI 

Smetana Petr   Bogach Lyubava 
Špuláková Ivana  Hanousková Daniela 
Martinec Oldřich  Herzán Václav 

Blahopřejeme jubilantům naší obce a přejeme pevné zdraví a mnoho štěstí. 

 

 PODĚKOVÁNÍ 
Dobrý den, 
chtěla bych dodatečně touto cestou poděkovat OÚ Hejtmánkovice za milé 
přání a krásný dárkový balíček k mým narozeninám. Děkuji a přeji Vám 
mnoho pracovních i osobních úspěchů!!!        
                                                                                      Alena Broučková 
 
 
Děkuji obecnímu úřadu za blahopřání a pěkný dárkový balíček 
k narozeninám a Zdence Pavlíkové a Dáše Hurdálkové za milou návštěvu.  
              Eva Šafářová 

 
 
 

 
 

Dne 21. června 2023 

nás ve věku 82 let 

navždy opustil  

pan  

Václav Harasevič. 
                         Čest jeho památce. 

 



   



  

AKTUÁLNÍ INFORMACE K PLÁNOVANÉMU UKONČENÍ 

UZAVÍRKY II/303 V PĚKOVĚ 

V sobotu 1. 7. 2023 dojde v průběhu dne k obnovení provozu na 

průjezdním úseku II/303 – Pěkov. Obnovení provozu dochází ve shodě 

s harmonogramem prací, který byl zhotovitelem stavby odprezentován před 

zahájením opravy. 

Již od prvních ranních spojů bude plně obnoven provoz autobusové 

linkové dopravy, následně (s největší pravděpodobností v podvečer) pak 

bude obnoven i ostatní automobilový provoz. Autobusy tedy již od prvních 

ranních spojů pojedou podle jízdního řádu, a obsluhovány budou všechny 

zastávky v opravovaném úseku. 

Na komunikaci nebude v době spuštění provozu dokončeno vodorovné 

dopravní značení, proto bude v celém úseku, dotčeném opravou snížena 

průjezdní rychlost na 30 km/h. V opravovaném úseku bude snížena 

rychlost ještě po několik následujících dní, ve kterých dojde k dokončení 

drobnějších stavebních prací a k provedení vodorovného dopravního 

značení. 

Mgr. Jiří Škop, starosta, Police nad Metují 

 

   

Příjem objednávek  
na prodej palivového dřeva je 

k 26.6.2023 do odvolání pozastaven. 

Obec Hejtmánkovice 
 



  

ZÁPIS Z VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZO HEJTMÁNKOVICE č.06/23/Z06 
Den konání:    26.6.2023 
Místo konání:      OÚ Hejtmánkovice, zasedací místnost   
Čas konání:              Od 17.05 do 17.45 hodin. 
Přítomni členové ZO:  Václav Harasevič, Janina Marešová, Zdenka 

Pavlíková, Bc. Radka Hušková, Miroslav 
Remeš, Kateřina Schejbalová 

Omluveni členové ZO: Šárka Šrejberová, Miroslav Harasevič, Libor 
Lanta   

   
Neomluveni členové ZO:  
Hosté: Vít Šulc     
1 
Zahájení zasedání zastupitelstva 
Zasedání Zastupitelstva obce Hejtmánkovice bylo zahájeno v 17:05 hodin 
starostou obce panem Václavem Harasevičem. Přítomno bylo 6 členů 
zastupitelstva, takže zastupitelstvo bylo usnášeníschopné.  
 
Program jednání: 
1. Přivítání přítomných. 

2. Volba ověřovatelů zápisu. 

3. Rozpočtové opatření č. 3 k 30.6.2023. 

4. Zpráva finančního výboru o provedení finanční kontroly – MŠ 

Hejtmánkovice ve smyslu zákona č. 320/2001 Sb.  

5. Zpráva finančního výboru o provedení finanční kontroly – TJ Sokol 

Hejtmánkovice ve smyslu zákona č. 320/2001 Sb.  

6. Zpráva finančního výboru o provedení finanční kontroly – SDH 

Hejtmánkovice ve smyslu zákona č. 320/2001 Sb.  

7. Projednání schválení Závěrečného účtu obce Hejtmánkovice za rok 2022.  

8. Projednání schválení Účetní závěrky obce Hejtmánkovice za rok 2022. 

9. Různé.  

10. Diskuse.  

11. Závěr   

 



  

Pan starosta seznámil ZO s programem jednání a navrhl změnu programu. 
Bod 4., 5. a 6. projednat na srpnovém zasedání ZO Hejtmánkovice tj. 
28.8.2023. Pan starosta navrhuje program jednání v tomto znění:  
 
1. Přivítání přítomných. 

2. Volba ověřovatelů zápisu. 

3. Rozpočtové opatření č. 3 k 30.6.2023 viz příloha. 

4. Projednání Zápisu č. 01/FVO/2023 z jednání Finančního výboru ZO 

Hejtmánkovice konaného dne 15.6.2023.   

5. Projednání schválení Závěrečného účtu obce Hejtmánkovice za rok 2022.  

6. Projednání schválení Účetní závěrky obce Hejtmánkovice za rok 2022. 

7. Různé.  

8. Diskuse.  

9. Závěr   

 

PRO: 6  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 

ZO 6 hlasy schvalují změnu programu jednání a projednání jednotlivých 
Zpráv finančního výboru o provedení finanční kontroly – MŠ Hejtmánkovice, 
TJ Sokol Hejtmánkovice, SDH Hejtmánkovice ve smyslu zákona č. 320/2001 
Sb. na srpnovém zasedání ZO Hejtmánkovice tj. 28.8.2023.  
 
2  
Volba ověřovatelů zápisu. 
Jako ověřovatelé zápisu byli navrženi Miroslav Remeš, Zdenka Pavlíková.       
PRO: 6  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
ZO 6 hlasy schvalují ověřovatelé zápisu.  
 
3 
ZO projednali Rozpočtové opatření č. 3 k 30.6.2023 viz příloha.  
PRO: 6  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
ZO 6 hlasy schvalují Rozpočtové opatření č. 3 k 30.6.2023 viz příloha.  
 
4 



  

ZO projednali Zápis č. 01/FVO/2023 z jednání Finančního výboru ZO 
Hejtmánkovice konaného dne 15.6.2023 viz příloha.   
ZO vzali na vědomí doporučení Finančního výboru.  
 
5  
ZO projednali schválení Závěrečného účtu obce Hejtmánkovice za rok 2022.  

PRO: 6  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
ZO 6 hlasy schvalují celoroční hospodaření obce a Závěrečný účet obce za 
rok 2022, včetně zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2022. 
Projednání závěrečného účtu se uzavírá vyjádřením souhlasu bez výhrad.  
 
6 
ZO projednali schválení Účetní závěrky obce Hejtmánkovice za rok 2022. 

PRO: 6  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
ZO 6 hlasy schvalují Účetní závěrku Obce Hejtmánkovice za rok 2022. 
Projednání účetní závěrky se uzavírá vyjádřením souhlasu bez výhrad.     
 
7 Různé 
7.1 
ZO projednali žádost …… o odkoupení části pozemku p.p.č. 1658/1, způsob 
využití: ostatní komunikace v k.ú. Hejtmánkovice. (Výměra nově vzniklého 
pozemku cca 106 m2   ). Důvodem odkoupení části pozemku je, aby údržba 
soukromého majetku probíhala na vlastním pozemku.   

ZO navrhují rozdělení pozemku   p.p.č. 1658/1 v k.ú. Hejtmánkovice, žadatel 

…… zajistí rozdělení pozemku u geodetické společnosti a uhradí náklady na 
vyhotovení geometrického plánu. Po obdržení GP, obec zveřejní záměr o 
prodeji nově vzniklého pozemku.  (Minimální cena podání 250 Kč / m2 ).  
PRO: 6  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
ZO 6 hlasy schvalují rozdělení pozemku   p.p.č. 1658/1 v k.ú. Hejtmánkovice, 
žadatel ……. zajistí rozdělení pozemku u geodetické společnosti a uhradí 
náklady na vyhotovení geometrického plánu. Po obdržení GP, obec zveřejní 
záměr o prodeji nově vzniklého pozemku.  (Minimální cena podání 250 Kč / 
m2 ).  
 
7.2 



  

Státní zemědělský intervenční fond (SZIF) poskytuje obci Hejtmánkovice 
dotaci na projekt „Lesnická technika pro hospodaření na LHC 
Hejtmánkovice“ (traktor). Celková výše přiznané dotace činí 50 % tj. 999 500 
Kč. (LHC=lesní hospodářský celek) 
ZO vzali na vědomí.  
 
7.3 
ZO projednali žádost Hospicu Anežky České o finanční příspěvek na provoz 
poskytovaných služeb (lůžková část a domácí hospicová péče). ZO navrhují 
příspěvek ve výši 5 000 Kč.   
PRO: 6  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
ZO 6 hlasy schvalují poskytnutí finančního příspěvku Hospicu Anežky České, 
IČ: 48623814 ve výši 5 000 Kč.  
 
7.4 
ZO projednali žádost ….. o zapůjčení sálu v PFKC Hejtmánkovice v termínu 
9.9.2023 za účelem konání rodinné oslavy.   
PRO: 6  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
ZO 6 hlasy schvalují zapůjčení sálu v PFKC Hejtmánkovice ……. v termínu 
9.9.2023 za účelem konání rodinné oslavy.   
 
7.5 
ZO projednali nabídku dotačního poradenství společnosti RPA, s.r.o., Brno. 
Nabídka se týká projektu „Dětská skupina Hejtmánkovice“, k tomuto 
projektu bude využita nemovitost č.p. 65 (výměnek na nádvoří obecního 
úřadu). 
DĚTSKÉ SKUPINY jsou jednou ze služeb péče o děti předškolního věku 
v ČR a rozšiřují tak spektrum těchto služeb.  Poskytují pravidelnou 
péči o děti již od 6 měsíců věku do zahájení povinné školní docházky 
(o děti mladší než 1 rok je možné pečovat jen ve skupině maximálně 
4 dětí mladších 4 let).  
Dětské skupiny umožnují docházku v rozsahu nejméně 6 hodin během 
provozního dne. Péče je poskytována mimo domácnost dítěte a je 
zaměřena na výchovu, rozvoj schopností, kulturních a hygienických a 
sociálních návyků dítěte. Zdroj: https://www.mpsv.cz/detske-skupiny 

https://www.mpsv.cz/detske-skupiny


  

PRO: 6  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
ZO 6 hlasy schvalují nabídku dotačního poradenství společnosti RPA, s.r.o., 
Brno. Nabídka se týká projektu „Dětská skupina Hejtmánkovice“, k tomuto 
projektu bude využita nemovitost č.p. 65 (výměnek na nádvoří obecního 
úřadu). 
 
8 Diskuze byla vedena k jednotlivým bodům při jejich projednávání.  

9 Závěr Pan starosta se rozloučil s přítomnými a ukončil zasedání ZO v 17.45 
hodin. 

 

Hejtmánkovická knihovna slaví úspěch v soutěži 
KNIHOVNA ROKU KRÁLOVÉHRADECKÉHO KRAJE 

2023 
Soutěž Knihovna roku Královéhradeckého kraje je organizována pro 

knihovny v malých sídlech do 7,5 tisíce obyvatel, navazuje na principy 

celostátní soutěže Knihovna roku a Vesnice roku. Cílem je ocenit nejlepší 

knihovny, jejich kvalitní knihovní služby a pestrou nabídku vzdělávacích a 

kulturních aktivit zaměřenou na místní komunitu. Knihovny do soutěže 

nominují jejich pověřené knihovny. Celkový počet soutěžících knihoven v 

Královéhradeckém kraji je maximálně 6. 

Obecní knihovně v Hejtmánkovicích se dostalo té pocty a byla do této 

soutěže nominována Městskou knihovnou v Náchodě. Samotná 

nominace je pro knihovnu obrovským úspěchem. Náchodské knihovně za 

tu důvěru patří obrovský dík. 

Soutěž obsahovala několik podmínek, které bylo zapotřebí splnit. Po 

včasném podání přihlášky nás čekala návštěva hodnotící komise, která 



  

proběhla v úterý 13.6.2023. Hodnotící komise složená z pěti sympatických 

žen měla za úkol hodnotit následující okruhy: Plnění doporučených 

standardů, Osobnost knihovníka, Postavení knihovny v obci, Prostory a 

vybavení, Bezbariérovost a dostupnost, Knihovní fondy, Práce s dětmi a 

dalšími skupinami návštěvníků, Kulturní a vzdělávací akce, Podíl na 

komunitním dění v obci, Propagace knihovny. 

Návštěva poroty spočívala v obhlédnutí prostor knihovny, shlédnutí 

připravené prezentace, dotazů týkajících se činnosti knihovny a následné 

prohlídky celé budovy PFKC. Naše knihovna byla porotou navštívena jako 

první v pořadí, což nese své klady i zápory. Čekání na výsledky bylo 

neskutečně dlouhé, byť trvalo pouhé necelé tři týdny. A jak to tedy 

dopadlo? 

Obecní knihovna v Hejtmánkovicích se umístila a skvělém 2. místě, 

kterému náleží finanční odměna ve výši 15.000 Kč! 

Je to nádherný výsledek a jsem za něj velice ráda. Úspěch přikládám 

úžasným novým prostorám, věrným i novým čtenářům a návštěvníkům 

knihovny, úzké spolupráci se spolkem Hejtmanky a MŠ a také podpoře za 

strany obce. 

Moc díky všem, bez vás by to nešlo! 

PS: Až půjdete okolo, nezapomeňte se stavit v knihovně, je tu spousta 

knižních novinek a nově i společenské hry! Budu se moc těšit. :) 

Martina 

 



  

 

 

PRÁZDNINOVÉ (NEJEN) KNIŽNÍ TIPY 
Jelení vršek – Hana Marie KornerováKonec 16. století. Rodina malého 

českého šlechtice je kvůli dědickým a náboženským 

sporům rozdělena na dva nepřátelské tábory. Dospělí 

sourozenci se už dlouhá léta nestýkají. Otec a jeden z 

mladších synů odchází bojovat do Francie, další syn 

udělá vojenskou kariéru nejprve v Polsku, později v 

Holandsku. Válečné výdaje značně vyčerpají rodinnou 

pokladnu, nakonec vedou k zadlužení a odprodání 

velké části majetku. Tak se stane, že znepřátelení 

členové rodiny jsou opět nuceni žít v sídle, které před 

mnoha lety opustili a kde nyní vládne pevnou rukou 

nejstarší syn – dědic titulu. Konflikt se ještě vyostří, 



  

když dorazí zpráva o smrti otce a jednoho z bratrů. Na rodovém sídle se 

objevuje vdova – cizinka, o níž rodina do této chvíle neměla tušení. 

Michaela Klevisová – Drak spí 
V zapadlé jihočeské vesničce se před čtrnácti lety 
odehrálo něco, o čem Eliščina matka už nikdy nechtěla 
mluvit. Dospělá Eliška se teď vrací, aby dávné události 
pochopila. Po jejím příjezdu však zmizí mladá žena a 
další je zavražděna. Spojitost zločinu se starým 
nevyřešeným případem nakonec přivede na scénu 
Josefa Bergmana. A kriminalista během pátrání po 
vrahovi zjišťuje, že místní před ním tají temnou minulost 
i vlastní skříně plné kostlivců. 
 

 
Harry Potter a prokleté dítě – Jack Thorne 

Harry Potter to nikdy neměl snadné a teď, jako 
přepracovaný zaměstnanec Ministerstva kouzel, 
manžel a otec tří školáků, to má ještě těžší. Potýká se s 
minulostí, která nechce zůstat tam, kam patří, a jeho 
nejmladší syn Albus se mezitím musí prát s tíhou 
rodinného dědictví, o které nikdy nestál. Minulost a 
současnost se čím dál hrozivěji prolínají a otec i syn 
zjišťují nepříjemnou pravdu: temnota někdy vyvěrá z 
nečekaných míst. 
 

Kingdomino – společenská hra 

Jako mocní králové hledáte nová místa pro rozšíření svých velkolepých 

království. Je třeba prozkoumat všechny druhy krajiny – obilná pole, 

nehostinné skály i rozlehlá jezera a vybrat ta 

nejlepší místa. Ale pozor, jsou tu i další králově, 

kteří se poohlížejí po stejných krajinách...Vybudujte 

to nejskvělejší království! Prosperitu vám zajistí 

různé druhy krajiny a významné budovy. 



  

Jednoduchá moderní společenská hra pro celou rodinu, která má s klasickou 

hrou domino společný pouze tvar herních dílků. 

 

Zázraky přírody – společenská hra 
Máte pocit, že se vás potomci zeptali snad už na tisíc otázek? Vraťte jim to 

za pomoci zábavné rodinné hry Zázraky přírody inspirované stejnojmenným 

pořadem ČT. Dynamická hra s tisícovkou otázek 

spojuje vzdělávání s hravostí a bude bavit 

každého, kdo se k ní připlete. Za správné odpovědi 

se budete pohybovat po herním plánu a putovat 

tak do cíle. Finální otázku vám navíc vyberou 

soupeři.  

Kromě toho, že se dozvíte mnoho nového, 

vyzkoušíte si také řadu domácích pokusů! 

 
 

Prázdninové „retrohraní v knihovně – akce knihovny 
trvající celé prázdniny 
 

Přijďte strávit odpoledne hraním „retroher“, načerpejte 

inspiraci, vyzkoušejte si je na vlastní kůži, zavzpomínejte 

na dobu, kdy neexistovaly počítače, internet ani chytré 

telefony.  

Každé prázdninové pondělí od 16.00 – 18.00 hod. 



   



  

Ráda bych za všechny spokojené strávníky chtěla moc poděkovat panu 
kuchaři Pavlu Šrytrovi, zato jak nám tu po mnoho let vařil vždy výborná 
jídla.  
Dále pak paní Daně Leierové patří také velké poděkování, za rozvoz 
obědů a hlavně, že vždy seniorům vyšla vstříc a obstarala jim spousty 
dalších služeb (nákup, léky, knížky z knihovny...).  
Je veliká škoda, že se tyto kvalitní služby a strava  
v obci nepodařilo po tolika letech fungování udržet. 
Moc děkujeme kolektivu jídelny.                                    
Za strávníky Kateřina Grohová 

**** 
 
A ještě pár slov k vašemu rozhodnutí, pane starosto. Je pro mě velkým 
zklamáním a myslím, že nemluvím jen za sebe, že nebyla ani minimální 
snaha stravování ze zdejší jídelny udržet, i když jste nám na schůzi, která 
proběhla a kde jsme se všichni přítomní (odhadem 60občanů a zároveň 
odběratelů obědů) shodly, že si rádi zaplatíme vyšší cenu a nechceme 
stravu z hospod. Vy jste souhlasil a slíbil, že se ještě pokusíte, spočítáte 
společně s účetní novou cenu a dáte nám vědět, ale bohužel se tak již 
nestalo. Došlo tak ke zrušení poslední kvalitní služby pro občany, která tu 
fungovala desítky let. 
Předem děkuji za zveřejnění poděkování  
a přeji hezký den, Grohová Kateřina  
 

SLOVO STAROSTY  
 

Vážená paní Kateřino Grohová,  

děkuji za Váš příspěvek a poděkování zaměstnancům.  

Vše jsem ohledně vyvařování obědů a zrušení této služby vysvětlil na 

setkání se strávníky a popsal v květnovém zpravodaji. Není důvod nadále 

reagovat na rozhodnuté.   



  

Reaguji na mé oslovení, rozhodnutí o zrušení vyvařování obědů pro 

strávníky je rozhodnutí celého zastupitelstva, nejen starosty. Každý člen 

ZO má jeden hlas, a to i starosta, píšete, že pro Vás je velkým zklamáním, 

že nebyla ani minimální snaha stravování ve zdejší jídelně udržet. Pokud 

byste navštívila následující jednání ZO, na kterém se daná problematika 

probírala, dozvěděla byste se vše podstatné. Bohužel, z řad strávníků se 

jednání nikdo nezúčastnil. Dále byla otázka vyvařování projednávána na 

zasedání ZO v květnu. Jednání se zúčastnila paní M. Grohová, tak že opět 

žádný zájem ze strany strávníků. Jen pro dokreslení celé situace se 

v měsíci dubnu vyvářelo pro důchodce 36 obědů denně, v květnu 37 

obědů a v červnu 35 obědů. Dovolím si s Vámi nesouhlasit, že jsme zrušili 

poslední kvalitní službu pro občany, v obci fungují další kvalitní služby. Na 

závěr k obědům, věřím, že budete s novou službou spokojeni, že Vám 

bude chutnat a jsem přesvědčen, že si každý strávník vybere podle své 

chuti, neboť možnost výběru jednoho druhu oběda byla nahrazena 

možností si vybrat z několika nabídek.  

Dále bych chtěl touto cestou poděkovat všem složkám obce i 

jednotlivcům, kteří organizují kulturní, sportovní a společenské akce 

v naší obci (Pohár starosty – hasičská soutěž, Dětský den, knihovnickou 

soutěž KNIHOVNA ROKU KRÁLOVÉHRADECKÉHO KRAJE 2023, …) 

 

Vážení občané,  

je Vám umožněno skládkovat bioodpad v prostoru za Šolcovnou, již 

několikrát jsme žádali a upozorňovali, že je potřeba i tento odpad třídit. 

Větve na jednu kupu a trávu, listí, … na druhou kupu. To, co někteří na této 

skládce předvádějí je k pláči. (Proč, bychom si dělali práci s třídenním 

bioodpadu???? Když, to za nás někdo udělá).   Pokud odpad není 

vytříděný dle druhu, větve, tráva, … zaměstnanci obce pracně tento odpad 

třídí, ač by mohli vykonávat jinou činnost pro obec.  V měsíci květnu jsme 



  

nechali celý prostor vytřídit a přerovnat a opět neukáznění občané sypou 

bioodpad na jednu kupu. Pokud tato situace bude nadále pokračovat, 

budeme nuceni toto skládkové místo uzavřít a každý původce bioodpadu 

si bude muset svůj bioodpad likvidovat na své náklady. Každý rok obec 

platí za bioodpady 25 000 Kč a máme možnost odvést do Kompostárny 

bioodpadů Křinice 50 t tohoto odpadu.   

Žádám Vás o třídění bioodpadu, abychom tuto skládku nemuseli uzavřít.  

Další školní rok je u konce a nastal čas prázdnin a dovolených. Přeji Vám 

krásné počasí, dostatek odpočinku a abyste se vraceli plni elánu a se 

spoustou nápadů, jak tu naši obec ještě zvelebit, aby se nám tady hezky 

žilo.  

      starosta 

 
 
Vážená pí. Grohová, 

děkujeme Vám za zaslaný email ohledně vyvařování obědů. Dovolte mi, 

abych se touto cestou vyjádřila k několika bodům, které jste v emailu 

napsala. 

 

Přestože se nás na infomační schůzi sešlo hrubým odhadem kolem 

šedesáti občanů, v současné době rozvážíme v průměru od třiceti do 

čtyřiceti obědů. Toto číslo má bohužel z dlouhodobého hlediska klesající 

tendenci, což ukazuje na fakt, že vyvařování nebylo bez chybičky, jak 

uvádíte. Tím ovšem nechci znevažovat práci kolektivu školní jídelny. 

Jejich práce si opravdu vážím a jsem vděčna za vše, co pro nás naši 

zaměstnanci udělali. Sama jsem navštěvovala zdejší školku a v dospělosti 

několikrát ochutnala jídlo, které odebírali moji prarodiče, tudíž mi 

můžete věřit, že vím, o čem mluvím. Klesající tendence rozvozu obědů a 



  

také současná ekonomická a energetická situace nás však donutili 

jednat. Jsem přesvědčena, že tuto situaci nemusíme dále rozebírat a 

neustále se opakovat, neboť jsme ji již vše rozebrali na výše zmíněné 

schůzce. V diskuzi jsme pokračovali na navazujícím zastupitelstvu, kam 

bohužel nepřišel ani jeden občan, který by s námi o této problematice 

chtěl dále jednat. Ani na následujícím zastupitelstvu, tedy v květnu, 

nebyla účast občanů hojnější – k obědům se přišla vyjádřit pí. Grohová, 

se kterou jsme situaci opětovně probrali a poté znovu hlasovali. Věřte 

mi, že i nám by se lépe pracovalo, kdyby bylo zapojení občanů na 

schůzích početnější. Vzhledem k výše zmíněným bodům a také 

s ohledem na velké množství občanů, kteří již berou obědy 

z restauračních zařízení a nedostávali příspěvek od obce, rozhodlo 

zastupitelstvo tak, jak rozhodlo. 

 

Dovolte mi, abych mluvila za své kolegyně a kolegy z obecního 

zastupitelstva. Jsem přesvědčena, že jsme v dobré víře nahradili obecní 

vyvařování velice kvalitní službou a byla bych ráda, kdybyste tuto službu 

alespoň několikrát vyzkoušeli, než ji zatracovali předem.  

Ráda bych však nesouhlasila s tím, že zrušením vyvařování obědů pro 

občany rušíme jedinou kvalitní službu pro občany. Myslím si, že kulturní 

komise a naše spolky (Hasiči, Sokol, Hejtmanky a ostatní dobrovolníci) 

odvádějí perfektní práci při vytváření kulturního programu pro občany. 

V podstatě každý měsíc se koná alespoň jedna obecní akce. Finančně 

podporujeme několik pečovatelských spolků, naše knihovna funguje 

taktéž skvěle. Snažíme se, dle mého názoru velice úspěšně, o celkový 

rozvoj obce. Bude-li mít občan obce problém, bude potřebovat nakoupit, 

vypůjčit a dovézt knihy z knihovny nebo například vyzvednout léky, může 

se obrátit na obecní úřad. Tak to mimo jiné funguje i v současné době. 

S panem starostou se vždy snažíme najít co nejlepší řešení situace. Vše je 



  

o domluvě a já jsem přesvědčena, že se občanům v těchto záležitostech 

snažíme vyjít vstříc. 

Velice Vám děkuji za zaslaný email. Jsem si vědoma, že každá změna je 

složitá, ale doufám, že budou občané spokojeni, dají-li této změně šanci. 

Spokojenost je totiž našim hlavním cílem. 

S pozdravem, Bc. Radka Hušková, místostarostka  

 

Dětský den 

Dne 4.6.2023 se na našem fotbalovém hřišti za krásného slunného 
počasí konal Dětský den. Tentokrát byl dětský den zaměřen na profese a 
děti si mohly vyzkoušet různé pracovní činnosti. Vyzkoušely si povolání 
hasiče, záchranáře, elektrikáře, hostinského, zedníka, tesaře a v 
neposlední řadě i rybáře. 

Za každý splněný úkol dostaly část obrázku, který skládaly jako mozaiku. 
Pokud splnily všechny úkoly, tak jim vznikl obrázek rybáře a děti získaly 
balíček plný překvapení. V balíčku nalezly vodové barvy, omalovánku, 
tetování, modelínu, lízátko, bonbony a velmi oblíbené pendreky. Po 
absolvování úkolů si mohly děti zaskákat na skákacím hradu, zajezdit si 
na koních a také si mohly prohlédnout techniku, jak profesionálních, tak 
i Hejtmánkovických hasičů. 

O hudební projekci se starala skupina VEKO (Vlasta Sluka, Monika 
Harušťáková), kteří také přidali soutěže pro děti. Velmi zajímavá byla 
jízda v popelnicích. Dětského dne se zúčastnilo 122 dětí, pro které krom 
soutěží, byl také připraven zdarma párek v rohlíku a limonáda. K 
zakousnutí byly klobásy a výborné domácí langoše Dáši Hurdálkové. 
Také byl připravený prodejní stánek cukrovinek, kteří k nám zavítali z 
Velkého Meziříčí, ze kterého měly děti velikou radost. Krom perníčků a 



  

jiných dobrůtek byla též možnost zakoupit heliový balonek, který byl u 
dětí velice oblíbený. 

Velké poděkování patří všem na stanovištích, neboť letos to bylo 
opravdu náročné. Vzhledem k množství dětí se v úmorném teplu 3 
hodiny nezastavili. Dále patří díky hasičům z Broumova, kteří přijeli a 
ukázali svou techniku. Také bych rád poděkoval skupině Veko, která celé 
odpoledne provázela hudbou a vtipnými hláškami. Poděkování patří 
také Markétě Černochové z JS Rožmitál, že k nám zavítala s koňmi a 
naše ratolesti povozila. V neposlední řadě je potřeba poděkovat OÚ 
Hejtmánkovice a panu starostovi za finanční podporu, bez které by se 
Dětský den jen těžko mohl konat. 

Věřím, že se všem toto odpoledne líbilo a že se v Hejtmánkovicích zase 
brzo na nějaké akci potkáme.             Miroslav Harasevič 



   



   



  

 

Náchodsko má centrum duševního zdraví 
Organizace Péče o duševní zdraví otevřela v Náchodě centrum duševního 
zdraví a výrazně tak mění podporu osob s duševním onemocněním v celém 
okrese Náchod. Díky centru se snižuje čekací doba na setkání 
s psychiatrem, za klienty domů jezdí i zdravotní sestry nebo psycholožka.  
 
Služby centra jsou určeny pro všechny osoby starší 18 let z okresu Náchod, 
kterým do života vstoupilo vážné duševní onemocnění, jako je schizofrenie, 
afektivní poruchy a další. Centrum bezplatně poskytuje zdravotní i sociální 
služby.  
 
V centru působí multidisciplinární tým, ve kterém spolupracuje 
psychiatrička, psycholožka, zdravotní sestry, sociální pracovníci a peer 
konzultantka. Společným úsilím týmu a klientů je, aby klienti mohl žít 
doma, nikoliv za zdí nemocnice. Tým je podporuje, aby měli spokojený život 
i přes omezení, které způsobuje vážné duševní onemocnění. Pomáhá jim 
pochopit projevy nemoci, pracovat s nimi a podporuje také blízké okolí 
klientů.  

Kdokoliv, kdo potřebuje pomoc, může Péči o duševní zdraví kontaktovat na 
+420 773 747 147 nebo pdz-na@pdz.cz.  

V současné době Péče o duševní zdraví také hledá nové kolegyně, a to 
zejména na pozici psychiatrická sestra.  
 
Více informací na www.pdz.cz. 
Více informací o neziskové organizaci Péče o duševní zdraví 
na www.pdz.cz /www.facebook.com/Pece.o.dusevni.zdravi   

 
Kontakt: Mgr. Magdalena Plivová /PR manažerka / 
773 915 753/ magdalena.plivova@pdz.cz 
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